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Voor u gelezen:

"Op grote delen van de Veluwe wordt de Vos niet bejaagd. De Havik is wette-

lijk beschermd. Hier lijkt dan ook een taak te liggen voor het landelijk be-

stuur van de KNJV om de rijksoverheid en de landelijke en provinciale grote
natuurterreinbeheerders tot een ander inzicht te brengen."

Brons De Nederlandse Jager

maart 1979»

”Voorlopig is de natuur genoeg gestraft met de totaal beschermde Havik, waar-

aan wij als jagers niets kunnen doen. Dit laatste hebben de vogeltjesmensen
in Duitsland beter bekeken, daar wordt het teveel aan Haviken weggevangen en

ergens anders weer uitgezet. Opgevangen Haviken kun je goed kwijt in Saoedi-

Arabië, ze brengen er veel geld op omdat er niet met het geweer mag worden

gejaagd; alleen met de vogel en de Saluki. Een voordeel hiervan is, dat het

goed ver uit de buurt ligt...”

”Als men Korhoenders terug wil krijgen zal dat van de eieren en groot geworden

jongen moeten komen. Zolang er nog zoveel kraaien, Eksters, Vossen en Haviken

zijn, kunnen we het wel vergeten.”


